
   
 
 
 

Verksamhetsberättelse 2022 
Föreningen Kommunala Miljöchefer bildades vid ett konstituerande årsmöte den 2-3 oktober 2003. 
 
Miljöchefer eller motsvarande som är anställda hos en primärkommun kan vara medlemmar i 
föreningen. Vid årsskiftet 2022/2023 hade föreningen 118 medlemmar och 1 hedersmedlem. 
 

Styrelsen  
Vid föreningens årsmöte den 19 maj 2022 utsågs en styrelse bestående av:  
 
Ordförande: Anna Bredberg, Västra Gästriklands samhällsbyggnadsförvaltning (VGS) omval för 1 år – 
lämnade styrelsen efter styrelsemötet i september 
 
Ledamöter:  
Sandra Wargclou, Vallentuna kommun, ett år kvar – lämnade styrelsen efter styrelsemötet i januari 

Camilla Norrgård Sundberg, Oxelösunds kommun, ett år kvar 

Pontus Lindström, Gnesta kommun, nyval för två år 

Patrik Gustavsson, Gävle kommun, nyval för två år – har ej deltagit på något styrelsemöte under året 

 
Ersättare:  
Camilla Björk, Mora-Orsa kommuner, ett år kvar 

Åsa Vikman, Piteå kommun, nyval för två år 

Per Berggren, Nyköpings kommun, fyllnadsval för ett år 

 
Styrelsen konstituerade sig den 18 augusti 2022 enligt nedanstående: 
Camilla Björk – vice ordförande 
Camilla Norrgård Sundberg – sekreterare 
Sandra Wargclou – kassör  
Pontus Lindström – webbpublicist  
 
Under det gångna året har styrelsen haft nio styrelsemöten. 
 

Ekonomi  
Föreningen har i enlighet med årsmötets beslut tagit ut en medlemsavgift om 300 kronor. 
Föreningen hade ekonomiska tillgångar om 188 557,89 kr den 31 december 2022. 
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Verksamhet  
Efter två år med pandemi och en digital konferens 2021 kunde föreningen ha en fysisk konferens 
med tillhörande årsmöte den 19-20 maj 2022. Styrelsen valde att flytta konferensen från mars, då 
den brukar genomföras, till maj för att säkerställa att pandemins restriktioner hade tagits bort.  
I utvärderingen från den digitala konferensen 2021 konstaterades att det är de fysiska träffarna som 
är viktiga och värderas högt. Vi behöver träffas och ha gemensamma diskussioner på plats, det är en 
stor del av dessa träffar. 
 
En viktig fråga för föreningen är att öka antalet medlemmar för att på så sätt vara en stark röst för 
kommunernas miljöchefer. 
 
Föreningen är genom sina medlemmar representerade i många nätverk, bland andra Sveriges 
Kommuner och Regioners (SKR) miljöchefsnätverk, Tillsyns- och föreskriftsrådet, Smartare 
miljöinformation. 
 

Miljöchefsmötet 2022 
 
Temat för året var ”Vi lär av varandra” och genomfördes den 19-20 maj 2022 på Hotell J, Nacka 
Strand. 
 
Antalet deltagare på denna konferens var 55 st. 
 

Torsdagen 
 
(Fram)tidens tillsyn och kontroll – inspektören 2.0, del 1 
Hur ser staten på framtidens tillsyn och behov av kontroll? Hur ska vi forma framtidens 
inspektörer? 
Jenny Jonsson Naturvårdsverket tillsammans med Carina Lif och Sara Wahrby, 
Miljösamverkan Sverige och Camilla Zetterberg, Kemikalieinspektionen 
presenterade hur staten tar Miljötillsynsutredningen (SOU 2017:63) vidare till 
framtiden. Hur organiserar vi oss och vilken kompetens behöver framtidens 
inspektör ha för att klara uppdraget? Hur säkrar vi att inspektörerna har/får rätt 
kompetens? 
 
(Fram)tidens tillsyn och kontroll, del 2 
Hur ser akademin och utbildningsväsendet på behovet av inspektörer och 
inspektörers kunskap? 
Yvonne Persson, studierektor för Miljövetenskaplig utbildning samt jur.kand. 
Andrea Hjärne, adjunkt samt senior miljöjurist vid Avfall Sverige, Centrum för 
miljö-och klimatvetenskap, Lunds universitet 
Paneldiskussion - vad är miljöinspektörens uppgift år 2030? 
 
Rekrytering - hur rekryterar vi framtidens inspektör? 
Rekryteringsexperten och HR-konsulten: Hur når vi ut? Vad är en attraktiv 
arbetsgivare? Hur rekryterar man rätt individer? Hur säkrar man bra sökande? 
Claudia Holgersson, Partner Manager – Public sector på LinkedIn och Linus 
Holmgren, Employer brandingchef i Nacka kommun 
 

 



 3 

Fredagen 
 
Hur mycket tillsyn hinner en inspektör med? 
Miljösamverkan Stockholm och Sveriges Kommuner och Regioner presenterar sina 
respektive arbeten med och tankar kring nyckeltal 
Maria Lindström, miljöchef i Österåker och Selma Musabasic, Stockholms stad samt 
Michael Öhlund, handläggare samhälle och infrastruktur SKR 
 
Nya debiteringsmodeller: Hur påverkas våra verksamheter vid införande av 
efterhandsdebitering? 
Två kommuner delger sina erfarenheter av efterhandsdebitering inom såväl 
livsmedelskontrollen som inom miljöbalkenstillsynen. 
Bland andra Louise Svensson-Grape, tillförordnad avdelningschef Miljö-och 
hälsoskyddsavdelningen Norrtälje kommun 
 
Avslutande gruppdiskussion kring nya debiteringsmodeller 
 
 
 
 
 
 
Sverige i mars 2023 
 
 
 
 
 
 
Camilla Björk  Per Berggren  Camilla Norrgård Sundberg  
 
 
 
 
 
Åsa Wikman  Pontus Lindström Patrik Gustavsson (ej deltagit under året) 
 


